
Rada Miejska Lędziny  
Radni - Sesja  

Protokół nr XXIII 

XXIII Sesja w dniu 30 stycznia 2020  

Obrady rozpoczęto 30 stycznia 2020 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 20:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała o prośbie mieszkańca Andrzeja 

Wojciuch w sprawie wystąpienia przed Radą Miasta.  

Pan Andrzej Wojciuch zwrócił się z pytaniami do Burmistrz Miasta. Mieszkaniec 

zapytał dlaczego w informacji o hejcie pojawiła się informacja o przegranym procesie 

przez Komitet Wyborczy Wyborców Katarzyny Ficek-Wojciuch. 

Burmistrz zapytała Przewodniczącą czy wystąpienie odbywa się w trakcie Sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że mieszkaniec wypowiada się po rozpoczęciu sesji, 

ale przed zatwierdzeniem porządku obrad. 

Burmistrz Miasta stwierdziła, iż nie została poinformowana o wystąpieniu 

mieszkańca, dlatego poprosiła o przedstawienie dokumentu, do którego się 

ustosunkuje. Burmistrz zaznaczyła również, że  „nie ma zamiaru doprowadzić do 

pyskówki”. 

1.Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 



 

Przewodnicząca otworzyła obrady XXIII Sesji Rady Miasta słowami: OTWIERAM 

XXIII SESJĘ RADY MIASTA LĘDZINY VIII KADENCJI (2018-2023) 
 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił do porządku obrad chęć wycofania projektu uchwały w 

sprawie skargi na Panią Burmistrz, którą zgłosił Klub Radnych „Wspólnie dla 

Lędzin”, gdyż uchwała nie ma uzasadnienia oraz Pani Burmistrz nie mogła odnieść się 

do Skargi. 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że zwróciła się do Przewodniczącej 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zwołanie komisji celem uzupełnienia 

uzasadnienia. 

Przewodnicząca Komisji Bogumiła Stolecka odpowiedziała, iż takiego maila nie 

otrzymała. 

 

Radny Szymon Simonicz zgłosił wniosek o głosowanie imienne, gdyż radni nie mogli 

przećwiczyć programu, a na szkoleniu nie wszystkie tablety dobrze działały i 

wkradały się błędy. 

Sekretarz w imieniu Burmistrza zwróciła się do Przewodniczącej z wnioskiem o 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych oraz o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Przewodnicząca Rady Miasta zwróciła się do Radnych z wnioskiem o zmianę 

porządku obrad poprzez przeniesienie punktu 13 w miejsce punktu 7 oraz punkt 14 w 

miejsce punktu 8. 

Wobec Wątpliwości radnych Mecenas Podkreślił, iż uchwałę Budżetową oraz 

Wieloletnią Prognozę Finansową głosuje się zwykłą większością głosów. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski według następującej kolejności: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnego Szymona Simonicza o przeprowadzenia głosowania imiennego 

podczas obrad XXIII Sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 



Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk , Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3) 

Bogusław Dzierżak, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnego Łukasza Kuczka o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Lędziny..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) 

Bogusław Dzierżak 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o usunięcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o poszerzenie planowanego porządku o projekt uchwały w sprawie 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego..  



 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku obrad poprzez przeniesienie punktu 13 w miejsce punktu 

7 oraz punkt 14 w miejsce punktu 8..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk , Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) 

Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta z dnia 28.11.2019 r. 
 



Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta z dnia 

28.11.2019 r. 

  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Miasta z dnia 28.11.2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

 

4. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miasta z dnia 19.12.2019 r. 
 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokołu z XXII Sesji Rady Miasta z dnia 

19.12.2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miasta z dnia 19.12.2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł 

Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1) 

Hubert Handy 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz Miasta odczytała sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Lędziny w 

okresie międzysesyjnym SO.0057.0001.2020 tj. od dnia 13.12.2019 r. do 24.01.2020r. 

stanowiące załącznik nr 2 do protokołu, a także przekazała sprawozdanie radnym do 

zapoznania się. 
 

6. Sprawozdanie ze średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2019 rok. 
 

Sekretarz Miasta poinformowała, że sprawozdanie zostało omówione na Komisjach. 



Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Lędziny 

na lata 2020 – 2026 z autopoprawkami oraz poprawkami radnych. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła radnym zmiany jakie zostały wprowadzone do  budżetu na 

2020 rok oraz do WPF na lata 2020-2026. 

Radny Szymon Simonicz zapytał 100 tys. zł z czego zostało przeniesione? 

Skarbnik odpowiedziała, że jest to przesunięcie z dotacji przedmiotowej na celową. 

Burmistrz wyjaśniła pełną kwotę 225100 zł. Kwota 10000 zł to kwota przeznaczona 

na zakup materiałów i wyposażenia. Koszty przygotowań do imprez sportowych, 

nagrody dla uczestników turniejów, zakup nagród dla wybitnych sportowców. Kwota 

35 tys. remont placów zabaw. 180 tys. przeglądy techniczne placów zabaw i siłowni 

pod chmurką. 160 tys. zł jest propozycja na przeniesienie do spółki Partner na 

prowadzenie sportu i rekreacji. 

 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, iż radni chcą aby kwoty związane z Partnerem 

zostały przeniesione do Spółki jedną umową, gdyż wcześniej były w nich ujęte 

utrzymanie basenu przy stadionie oraz media do budynku MKS. 

 

Radny Łukasz Kuczek odczytał wnioski złożone przez Klub Radnych „Wspólnie dla 

Lędzin”. 

Anna Wysocka odczytała wnioski złożone przez Klub Radnych „Wspólnie dla 

Lędzin”. 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała wnioski złożone przez Klub Radnych „Wspólnie 

dla Lędzin”. 

Burmistrz poprosiła, aby wytłumaczyć co się kryje pod odczytanymi paragrafami. 

Radna Anna Wysocka poinformowała że jest to paragraf dotyczący Administracji 

Publicznej i pozostałe zadania z zakresu kultury.  

Radny Łukasz Kuczek Podkreślił, żę radni nie chcą zmniejszenia wynagrodzeń 

pracowników, a jeśli będzie brakować pieniędzy to Rada Miasta znajdzie inny 

paragraf, aby pieniądze przesunąć, a pracownicy nie byli stratni. 

Burmistrz Miasta poprosiła radnych o rozwagę, gdyż każde zmniejszenie dotyczy 

wynagrodzeń, są podpisane umowy, musi być zapewnione minimalne wynagrodzenie 

zasadnicze na poziomie 2600 zł, dochodzą pochodne, koszty pracownicze. W urzędzie 

umowy są podpisywane. Umowy kończą się końcem roku i muszą być podpisane na 

początku nowego roku. 

Radny Bogusław Noras odniósł się do wniosku o wyrzucenie ul. Plebiscytowej z 

projektu uchwały. 

Radny Bogusław Dzierżak podkreślił, że mamy XXI Wiek i powiniśmy budować 

drogi, a nie wprowadzać w błąd, iż buduje się drogi prywatne. 

Radna Bogumiła Stolecka zapytała czy wnioski 4 radnych są mniej warte od 

wniosków 8 radnych?  

Radny Tomasz Kostyra podkreślił, że zmniejszając rezerwę na stan klęski żywiołowej 

powoduje się sytuację bardzo niebezpieczną. Ograniczając też pieniądze na 

zabezpieczenie przeciwpożarowe ośrodka „Centrum” nie ma możliwości poprawy 

bezpieczeństwa w budynku. 

Mecenas Wojciech Berendowicz odniósł się do upoważnienia Burmistrza w sprawie 

limitu do zaciągania debetu, gdyż wniosek ten może poważnie wpłynąć na 



funkcjonowanie Gminy. Organ wykonawczy przez to upoważnienie zachowuje 

płynność finansową, jest to normalna procedura. 

Skarbnik zaznaczyła, iż jest to linia kredytowa w rachunku bieżącym, którą trzeba 

spłaci do 31 grudnia danego roku, i pozwala na pokrycie przejściowego deficytu. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poddała pod głosowanie wnioski radnych: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Klubu Radnych "Wspólnie dla Lędzin" o treści: w związku z trudną sytuacją 

finansową wnoszę o zmniejszenie rezerwy ogólnej do 0,1% wydatków budżetu, 

zgodnie z ustawą o finansach publicznych. Zaoszczędzoną kwotą zmniejszyć kwotę 

planowanej emisji obligacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek klubu radnych "Wspólnie dla Lędzin" o zmniejszenie kwoty z kompleksowej 

modernizacji ORS "Centrum" o 500 000 zł. i zmniejszenie o nią kwoty planowanej 

emisji obligacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Noras 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Klubu radnych "Wspólnie dla Lędzin" o treści: W związku z tym, że w 



projekcie budżetu uwzględniono wniosek z inwestycjami podpisany prze 4 radnych a 

nie ten przez 8 . Ponownie wnoszę o uwzględnienie wniosku większości, oba wnioski 

opiewały na tę samą kwotę. Nazwy zadań: 1. Przebudowa drogi ul. Modra z 

oświetleniem drogowym 195 000 zł. 2.Przebudowa drogi ul. Czapli - wyk. 

nawierzchni asfaltowej 120 000 zł.3.Modernizacja dachu na budynku OSP przy ul. 

Kontnego 110 000 zł. 4. Przebudowa chodników przy ul. Ananasowa, Betonowa, 

Owocowa, Storczyków 90 000 zł.5. Budowa ośw. na os. Ziemowit dok. projektowa 12 

000 zł.6.Przebudowa drogi gminnej od ul. Lewandowskiej do ul. Gwarków dok. 

proj.(chodnik) 12 000 zł.7. Wyk. skrzynki przyłączeniowej - plac zabaw przy ul. 

Ułańskiej 11 000 zł.8.Modernizacja placu zabaw przy ul. Holdunowskiej 16, 20 000 

zł.9.ulica Plebiscytowa 196 500 zł, brakującą kwotę dołożyć z obciętych pieniędzy z 

administracji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) 

Tomasz Kostyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Dzierżak 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o: zmniejszenie planu finansowego w rozdziale 

75075 o kwotę 100 000 zł /promocja/.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: W związku z trudna sytuacją finansową 

gminy wnoszę o zmniejszenie kwoty paragrafu 92105 - o - 32 600 zł. Jednocześnie 



proszę o uwzględnienie tej kwoty na poczet zadłużenia wynikającego  z emisji 

nowych obligacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: W związku z trudna sytuacją finansową 

gminy wnoszę o zmniejszenie kwoty paragrafu 75023 - o 500 000 zł. Jednocześnie 

proszę o uwzględnienie tej kwoty na poczet zmniejszenia zadłużenia wynikającego z 

emisji nowych obligacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

W związku z wystąpieniem pomyłki we wnioskach radni podjęli decyzję o wycofaniu 

wniosku dotyczącego zmniejszenia kwoty z kompleksowej modernizacji ORS 

Centrum o 500 000 zł i zmniejszenie o nią kwoty planowanej emisji obligacji oraz o 

wprowadzenie nowego wniosku dotyczącego zmniejszenie kwoty z kompleksowej 

modernizacji ORS Centrum o 340 000 zł i zmniejszenie o nią kwoty planowanej 

emisji obligacji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o wycofanie wniosku dotyczącego zmniejszenia kwoty z kompleksowej 

modernizacji ORS Centrum o 500 000 zł i zmniejszenie o nia kwoty planowanej 

emisji obligacji..  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmniejszenie kwoty z kompleksowej modernizacji ORS Centrum o 340 

000 zł i zmniejszenie o nią kwoty planowanej emisji obligacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4) 

Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza Miasta Lędziny o przesunięcie środków finansowych w 

wysokości 160 000 zł w ramach działu 926 z rodziału 92601 - Obiekty sportowe do 

rozdziału 92605 - zadania w zakresie kultury fizycznej - na uzupełnienie finansowania 

spółki PGK Partner na zabezpieczenie umowy związanej z powierzeniem zadania w 

zakresie sportu i rekreacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza Miasta lędziny w sprawie przesunięcia środków finansowych z 

działu 750 rozdziału 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego do działu 



75023 - Urzędy Gmin kwoty 18 tysięcy złotych z przeznaczeniem na zakup 

oprogramowania Creative Cloud związanego z przebudową strony internetowej 

Miasta Lędziny. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (7) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza Miasta Lędziny w sprawie przesunięcia kwoty 700 000 zł w 

ramach działu 926 rozdziały 92601 - Obiekty Sportowe do rozdziały 92605- Zadania 

w zakresie kultury fizycznej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (2) 

Karol Kolny, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maria Głos, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza Miasta Lędziny o zmniejszenie dochodu z tytułu dotacji na 

inwestycje o kwotę 179 000 zł oraz zwiększenie dochodu z tytułu udziału w podatku 

dochodowym od osób prawnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 



Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) 

Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Burmistrza Miasta Lędziny o zmianę w załączniku numer 9 do projektu 

uchwały budżetowej w pozycji 92109 - Domy i Ośrodki Kultury polegającej na 

przeniesieniu kwoty 100 000 zł z dotacji przedmiotowej na dotację celową. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk , Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maria Głos, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

Radny Bogusław Dzierżak  złożył wniosek  w imieniu Klubu Radnych „Kontynuacja 

dobrych zmian”. Wywiązała się dyskusja w sprawie diet radnych. 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek złożony przez Klub Radnych "Kontynuacja dobrych zmian" o treści: w 

związku z trudną sytuacją finansową Gminy o obniżenie w budżecie kwoty w 

paragrafie 75022 tj. kwoty na finansowanie diet radnych o kwotę 86 000 zł i 

przekazanie zaoszczędzonej kwoty na zmniejszenie zadłużenia wynikającego z emisji 

nowych obligacji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (7) 

Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk , 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Wanot 



NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Lędziny na lata 

2020 – 2026 z autopoprawkami oraz poprawkami radnych.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Lędziny na lata 2020 – 

2026 z autopoprawkami oraz poprawkami radnych została podjęta i otrzymała numer 

XXIII/150/20 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Budżetu miasta Lędziny na 2020 rok z 

autopoprawkami oraz poprawkami radnych. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Budżetu miasta Lędziny na 2020 rok z autopoprawkami 

oraz poprawkami radnych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

Uchwała w sprawie Budżetu miasta Lędziny na 2020 rok z autopoprawkami oraz 

poprawkami radnych została podjęta i otrzymała numer XXIII/151/20 i stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. (punkt 

zdjęto z porządku obrad) 



 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bieruńsko-Lędzińskiemu. 
 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko-

Lędzińskiemu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bieruńsko-

Lędzińskiemu została podjęta i otrzymała numer XXIII/144/20 i stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec. 
 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec została podjęta i 

otrzymała numer XXIII/145/20 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na 



które dofinansowanie jest przyznawane na 2020 rok. 
 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane na 2020 rok..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

Uchwała w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane na 2020 rok została podjęta i otrzymała numer 

XXIII/146/20 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych i określenia granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 

1 września 2019 r. 
 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i 

określenia granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 



Uchwała w sprawie zmiany uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia 

granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r. została 

podjęta i otrzymała numer XXIII/147/20 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas 

oznaczony trzech lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego 

własność Gminy Lędziny. 
 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech 

lat – kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie – na czas oznaczony trzech lat – 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny 

została podjęta i otrzymała numer XXIII/148/20 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego. 
 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 



Hubert Handy, Szymon Simonicz 
 

Uchwała w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego została podjęta i 

otrzymała numer XXIII/149/20 i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta 

Lędziny. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacja radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: „W załączeniu przesyłam 

interpelację złożoną na sesji 28.11.2019 r. Zgodnie z odpowiedzią pani burmistrz 

Krystyny Wróbel bezpośrednio skierowałam ją do spółki PGK „Partner”. Spółka PGK 

„Partner” pismem L.dz.1/2020 z dnia 02.01.2020r. poinformowała mnie, że nie 

posiada dokumentów o które zwróciłam się na w piśmie.  

W związku z tym ponownie kieruję do Burmistrza Miasta interpelację celem 

otrzymania odpowiedzi.” 

 

Załącznik do interpelacji 

 

 Interpelacja radnej Elżbiety Ostrowskiej z dnia 28.11.2019r. o treści: 

 „ Dotyczy: przekazania Radzie Miasta następujących dokumentów: 

1. Analizy ekonomicznej i prawnej oraz skutków finansowych powierzenia spółce 

Partner zadania Gminy polegającego na powierzeniu zadań własnych gminy 

z zakresu kultury fizycznej oraz tworzenia organizacyjnych warunków 

sprzyjających rozwojowi sportu. 

2. Analizę stanu technicznego przekazanego majątku w zarządzie dla PGK Partner – 

wraz ze spisem i oceną techniczną rzeczoznawcy biegłego z zakresu prawa 

budowlanego ( budynków i budowli) oraz niezbędnej wyceny remontów 

i rewitalizacji budynku/ów, które muszą zostać poniesione przez Gminę w 

kolejnych Latach wraz z finansowaniem usługi za zarządzanie PGK Partner w tym 

podać radzie Miasta źródła finansowe Gminy – z podatków, pożyczek itd. 

3. Dokument, że obiekt baseny krytego i cały budynek jest dopuszczony do 

eksploatacji przez Powiatowy Nadzór Budowlany. 

4. Przekazanie dokumentów dot. jakie inne warianty powierzenia Realizacji zadania 

własnego Gminy: sport, promowanie itd. z uchwały j/w były rozpatrywane przez 

burmistrza (kto i kiedy takie dokumenty sporządził) w tym pełną dokumentację z 

prac zespołu powołanego do przekazania majątku po byłej fundacji do Spółki 

Partner min. zarządzenie burmistrza o powołaniu zespołu, wszystkie dokumentyi 

opinie, które powstały w ramach prac i wnioski ostateczne komisji w tym prawne.” 

 

 Odpowiedz do interpelacji z dnia 28.11.2019r. : 

 



 W odpowiedzi na Pani Interpelację złożoną na XXI Sesji Rady Miasta Lędziny w dniu 

28 listopada 2019 r. o treści: 

 „ Dotyczy: przekazania Radzie Miasta następujących dokumentów: 

1. Analizy ekonomicznej i prawnej oraz skutków finansowych powierzenia spółce 

Partner zadania Gminy polegającego na powierzeniu zadań własnych gminy 

z zakresu kultury fizycznej oraz tworzenia organizacyjnych warunków 

sprzyjających rozwojowi sportu. 

2. Analizę stanu technicznego przekazanego majątku w zarządzie dla PGK Partner – 

wraz ze spisem i oceną techniczną rzeczoznawcy biegłego z zakresu prawa 

budowlanego ( budynków i budowli) oraz niezbędnej wyceny remontów 

i rewitalizacji budynku/ów, które muszą zostać poniesione przez Gminę w 

kolejnych Latach wraz z finansowaniem usługi za zarządzanie PGK Partner w tym 

podać radzie Miasta źródła finansowe Gminy – z podatków, pożyczek itd. 

3. Dokument, że obiekt baseny krytego i cały budynek jest dopuszczony do 

eksploatacji przez Powiatowy Nadzór Budowlany. 

4. Przekazanie dokumentów dot. jakie inne warianty powierzenia Realizacji zadania 

własnego Gminy: sport, promowanie itd. z uchwały j/w były rozpatrywane przez 

burmistrza (kto i kiedy takie dokumenty sporządził) w tym pełną dokumentację z 

prac zespołu powołanego do przekazania majątku po byłej fundacji do Spółki 

Partner min. zarządzenie burmistrza o powołaniu zespołu, wszystkie dokumenty i 

opinie, które powstały w ramach prac i wnioski ostateczne komisji w tym prawne.” 

 Pragnę poinformować, iż w celu uzyskania odpowiedzi na złożone interpelacje należy 

zwrócić się bezpośrednio do PGK Partner Sp. z o.o.” 

 

Radny Tomasz Kostyra zapytał czy w związku z programem rządowy, który został 

ogłoszony dla inwestycji polegającej na budowie urządzeń melioracyjnych i 

retencyjnych, którego termin składania wniosków mija 15 lutego. Czy gmina 

aplikowała do tego programu? 

Radny Tadeusz Ingram przekazał na ręce Przewodniczącej pismo mieszkanki ul. 

Ekonomicznej. 

Przewodnicząca przekazała, że pismo zostało przekazane do Biura Rady Miasta, a 

pismo to było wcześniej odczytywane. 

 

 

18. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek radnego Szymona Simonicza o przedstawienie na Sesji przez Panią Skarbnik 

wysokości środków pieniężnych, które Pani Burmistrz uruchamia w budżecie miasta 

zarządzeniami i na jakie cele zostały przeznaczone, gdyż na Komisji Rewizyjnej nie 

jest to procedowane. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk , Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (2) 

Hubert Handy, Szymon Simonicz 

 

Przewodnicząca odczytała pismo radnego Tadeusza Ingrama o rezygnacji z 

członkostwa w Komisji ds. utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lędziny 

oraz z Komisji Gospodarki Miejskiej. 

Radny Edward Urbańczy odczytał oświadczenie Klubu Radnych „Wspólnie dla 

Lędzin”: 

Oświadczenie klubu „Wspólnie dla Lędzin” ws. Otrzymywanych wiadomości e-

mailowych przez Burmistrza Miasta Lędziny Krystynę Wróbel. 

 

„W ostatnich dniach w mediach społecznościowych pojawiło się wiele informacji na 

temat możliwego nękania lub zastraszania pełniącej funkcję Burmistrza Miasta 

Lędziny Pani Krystyny Wróbel. Takie działania anonimowych osób godzą nie tylko w 

poczucie bezpieczeństwa Pani Burmistrz Krystyny Wróbel, ale godzą także w dobre 

imię Miasta Lędziny oraz jego mieszkańców. Radni wchodzący w skład klubu 

„Wspólnie dla Lędzin” w sposób całkowity i zdecydowany potępiają tego typu 

zachowania, które należy uznać za niedopuszczalne oraz sprzeczne z jakimikolwiek 

zasadami etycznymi. Zgodnie z art. 1 pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym 

„Mieszkańcy gminy tworzą z mocy prawa wspólnotę samorządową.” Jak wskazuje 

się w doktrynie „Gmina […] to ogół mieszkańców gminy, którzy tworzą wspólnotę 

samorządową. Inaczej mówiąc, jest to lokalna społeczność zamieszkująca terytorium 

gminy […], która w granicach określonych prawem samodzielnie decyduje o sposobie 

załatwienia spraw jej dotyczących […]” (Ustawy samorządowe. Komentarz red. 

Sebastian Gajewski, Aleksander Jakubowski). Treść otrzymywanych przez Burmistrza 

Miasta Lędziny wiadomości w sposób oczywisty przekracza nie tylko granice etyczne, 

ale także granice prawne. Takie zachowanie, niezależnie od upodobań politycznych 

czy też osobowych, należy niezależnie od sytuacji w sposób zdecydowany 

napiętnować.  

W historii nie raz byliśmy świadkami, kiedy to mowa nienawiści wyrażana w 

wiadomościach tekstowych czy werbalnych przeradzała się w nienawiść prowadzącą 

do konkretnych działań fizycznych. Radni wchodzący w skład klubu „Wspólnie dla 

Lędzin” wyrażają pełną gotowość pomocy organom ścigania do ustalenia nadawcy 

tych haniebnych wiadomości, a także rozważają możliwość podjęcia zdecydowanych 

kroków prawnych.  

Ponadto, należy także podkreślić, iż Radni wchodzący w skład klubu „Wspólnie dla 

Lędzin” przy podejmowaniu jakichkolwiek decyzji związanych z funkcjonowaniem 

miasta kierują się tylko i wyłącznie jego dobrem. Mandat zaufania, którym obdarzyli 

nas mieszkańcy w ostatnich wyborach samorządowych, obliguje nas do kierowania się 

nie partykularnym interesem, lecz interesem mieszkańców oraz szeroko rozumianym 

rozwojem miasta”.  

 

19. Komunikaty i informacje. 
 



Przewodnicząca poinformowała o terminach prac Rady Miasta. 

 

 

20. Zakończenie. 
 

Przewodnicząca zakończyła Obrady XXIII Sesji Rady Miasta Lędziny o godz. 20:18 

 

  

Przewodnicząca 

Rada Miejska Lędziny  

Maria Głos  

 

Przygotował(a): Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


